



# 利茲華人協會

Leeds Chinese Community Association Ltd

84-86 North Street Leeds LS2 7PN Tel & Fax: 0113 2346019

Company No. 4429268 Charity Number 1095420

Email: [lcca@lcca-uk.org](mailto:lcca@lcca-uk.org) Web: [www.lcca-uk.org](http://www.lcca-uk.org)

## 康娛俱樂部中

利茲華人協會副會長

### 心

### 會員資訊

2010年1月11日

## Social Club

### Newsletter

11 January 2010

親愛的會員，

新年快樂。

我們代表康娛俱樂部誠摯邀請你參加2月14日（星期日）在利茲市政廳舉行的新年慶祝活動。詳情請參考附件中的海報。

隨信附上當天的入場券。請出示入場券給代位員并**免費**參加虎年大抽獎活動。

如果閣下不能參加活動，請您將票轉讓給你願意來的朋友。

再者，我們決定免收康娛俱樂部2010年的會員費。我們真心希望這樣的決定能鼓勵您多來參加我們的活動。

如果您有任何問題，請不要猶豫和我們聯繫。

聯繫方式： 梁文釗先生  
07944-057631

此致

伍潔菱

*Dear Member,*

*Happy New Year.*

*On behalf of our club, we would like to invite you to join our celebration on 14/02/2010 (Sunday) at Leeds Town Hall. Please refer to the poster attached for details.*

*I enclose an entrance ticket for you, please bring it along and hand in to our usher for entry into the free Tiger Prize Draw.*

*If you are not able to come to this event, please pass this ticket to a friend who would like to come.*

*Please note, our club has decided to waive the membership fee for next year, so hopefully this will encourage you to use and enjoy our facilities in the future.*

*If you have any queries, please do not hesitate to contact Mr Man Chiu Leung on 07944-057631.*

*Yours faithfully*

***Judy Pease***  
***Deputy Chair of LCCA***